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Protokół Nr 6/19 

          z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gnojno, odbytego w dniu 29 

października 2019 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Gnojnie. 

Posiedzenie trwało od godz. 9 do godz. 12.30. 

W posiedzeniu, zgodnie z załączoną listą obecności, uczestniczyli: 

1. Damian Hen   - przewodniczący 

2. Beata Boś   - z-ca przewodniczącego 

3. Renata Korcipa  - sekretarz 

4. Andrzej Kuranda  - członek 

5. Andrzej Bartusiak  - członek 

Ponadto w posiedzeniu (w części obrad) wzięli udział: Pani Maria Małasińska 

skarbnik gminy, Pan Sebastian Kiciński – kierownik Referatu Inwestycji i 

Infrastruktury. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Gnojno za I półrocze 2019 

roku pod względem merytorycznym. 

3. Zaopiniowanie sprawozdania. 

Przebieg posiedzenia: 

Do punktu 1-go. 

          Otwarcia posiedzenia dokonała przewodnicząca komisji – radny Damian Hen. 

Do punktu 2-go. 

          Budżet gminy Gnojno na rok 2019 uchwalony przez radę gminy w dniu 29 

stycznia 2019 roku w wyniku dokonanych zmian przez radę, a także przez wójta w 

ramach upoważnienia ustawowego, na dzień 30.06.2019 r. przedstawia się 

następująco: 

- plan dochodów - 27.182.120,41 zł 

- plan wydatków - 27.234.760,02 zł. 

Wykonanie na dzień 30.06.2019 r.: 

- dochody  -   10.939.600,99 zł, tj. 40,25% planu 

- wydatki  -   10.314.012,04 zł, tj. 37,87% planu. 

Różnica pomiędzy wykonanymi dochodami a zrealizowanymi wydatkami w kwocie 

625.588,95 zł stanowi nadwyżkę budżetu. 

W I półroczu 2019 r. gmina nie uruchomiła zaplanowanego na ten rok kredytu w wys. 

345.000,00 zł. Jedynymi przychodami były wolne środki w kwocie 52.639,61 zł. 

W I półroczu spłacono 212.520 zł kredytu (na plan – 345.000), tj. 61,60% planu. 

Koszty obsługi długu, tj. spłacone odsetki od zaciągniętych kredytów, wyniosły na 

dzień 30.06.2019 r. 223.592,92 zł. 
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Zobowiązania gminy z tytułu zaciągniętych kredytów na dzień 30.06.2019 r. wynoszą 

16.150.325,00 zł. 

Dochody bieżące osiągnęły kwotę 10.291.880,70 zł, tj. 51,30% planu, natomiast 

dochody majątkowe zamknęły się kwotą 647.720,29 zł (na plan 7.121.091,39 zł), tj. 

9,10% planu. 

Dochody ze sprzedaży majątku wyniosły 202.740,00 zł na planowane do końca roku 

504.635,00 zł, co stanowi 40,18%. 

Rezerwa ogólna – z planowanej kwoty 95.000 zł wykorzystano 37.471 zł. 

Wydatki na utrzymanie pensjonariuszy w DPS wyniosły 77.809,76 zł, tj. 45,77% 

planu. Wydatki za pobyt dzieci w placówkach opiekuńczo-wychowawczych (domach 

dziecka) wyniosły za I półrocze 2019 r. 37.663,90 zł, tj. 44,31% planu. 

Koszty uczęszczania dzieci z naszej gminy do przedszkoli w obcych gminach 

wyniosły 22.744,62 zł. Zobowiązania na dzień 30.06.2019 r. dotyczące uczęszczania 

dzieci z naszej gminy do przedszkoli w innych gminach wynosi 18.366,06 zł. 

Dochody za uczęszczanie dzieci z gmin sąsiednich wykonano w kwocie 1.856 zł; plan 

wynosił 10.000 zł. 

 

Do punktu 3-go. 

 

             W wyniku dokonanej analizy komisja pozytywnie zaopiniowała wykonanie 

budżetu gminy za I półrocze 2019 r., zarówno po stronie dochodów jak i wydatków. 

             Ponadto podczas posiedzenia dokonano analizy wykonania planu finansowego 

GBP w Gnojnie, oraz SP ZOZ w Gnojnie. 

Komisja nie dopatrzyła się nieprawidłowości w przedstawionych sprawozdaniach. 

SP ZOZ w Gnojnie za I półrocze 2019 r. wypracował zysk w wysokości 95.992,57                           

zł. 

             Podczas posiedzenia komisji zostały również poruszone sprawy dotyczące 

stopnia zaawansowania realizacji programów wieloletnich. Pan Sebastian Kiciński – 

kierownik Referatu Inwestycji i Infrastruktury poinformował, że jest problem z 

uzyskaniem pozwolenia na użytkowanie sieci kanalizacyjnej ze Starostwa 

Powiatowego w Busku-Zdroju, co ma bezpośredni wpływ na otrzymanie 

dofinansowania i domknięcie budżetu. 

Przybyła na posiedzenie Pani skarbnik oświadczyła, że zostanie zagrożona płynność 

finansowa gminy, co będzie miało związek m.in. z niewypłaceniem wynagrodzeń 

pracownikom samorządowym i pozostałych wydatków zaplanowanych w budżecie 

gminy na 2019 rok. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

                                                                                                  Przewodniczący Komisji 

                                                                                                          Damian Hen 

 


